

S001

Collection Stewart d'histoire canadienne et atlantique
Stewart Collection of Canadian and Atlantic History



Pièce/Item : S001/C3.3,5.6

CONDITIONS D'UTILISATION DES IMAGES TÉLÉCHARGÉES

- L'utilisation de ce PDF est permise à des fins non commerciales exclusivement;
- Les images peuvent être reproduites, distribuées et communiquées au public à des fins de recherche exclusivement;
- L'utilisation à des fins commerciales est interdite sans l'autorisation préalable du Musée McCord Stewart;
- Toute référence à un document ou reproduction d'un document issu des collections du Musée et utilisée dans le cadre d'un projet de recherche doit être citée correctement en incluant les informations suivantes :
[Auteur, titre du document ou nom d'objet, date, nom du fonds ou de la collection \(s'il y a lieu\), numéro d'accession ou cote, Musée McCord Stewart.](#)

Pour en savoir plus sur l'utilisation **commerciale** ou sur la façon d'obtenir les images haute résolution de ce PDF, lisez notre page [Services photographiques et droits d'auteur](#).

Dans le cadre de sa mission de conservation et de diffusion, le Musée procède à la numérisation de documents d'archives de sa collection en vue de les rendre accessibles sur ses [Collections en ligne](#). Ces images ont été mises en ligne dans le respect de la législation liée aux domaines du livre et des archives (*Loi sur le droit d'auteur, Loi sur la protection des renseignements personnels dans le secteur privé et Loi sur les archives*). Malgré des recherches exhaustives pour retrouver les titulaires de droits afin d'obtenir leur autorisation préalable, certains d'entre eux demeurent introuvables. Si vous constatez que la diffusion d'un document porte atteinte à vos droits, écrivez-nous à reference@mccord-stewart.ca.

CONDITIONS FOR USING AND DOWNLOADING IMAGES

- This PDF can be used for non-commercial purposes only.
- The images may be reproduced, distributed and transmitted to the public for research purposes only.
- Images may not be used for commercial purposes without the prior permission of the McCord Stewart Museum.
- References to documents in the Museum's collections or reproductions of such documents used as part of a research project must be properly cited and include the following information:
[Author, title of document or name of object, date, name of the fonds or collection \(if applicable\), object number or archival reference code, McCord Stewart Museum.](#)

Need more information on the conditions governing the **commercial use** of digital images or how to obtain high resolution images of this PDF? Read our [Photographic Services and Copyright page](#).

As part of its mission to preserve and disseminate, the Museum digitizes archival documents from its collection to make them available on its [Online Collections](#) website. These images are uploaded in accordance with the laws governing books and archives (Copyright Act, Act Respecting the Protection of Personal Information in the Private Sector and Archives Act). Although we have conducted extensive research to discover the rights holders to obtain their prior permission, some could not be located. If you discover that the dissemination of a given record violates your copyrights, please contact us at reference@mccord-stewart.ca.



SIR GEORGE PREVOST, BARONET, *Captain-General and*
Governor in Chief of the Province of Lower-Canada, &c. &c. &c.

To John Neilson Gentleman

REPOSING especial confidence in your Loyalty, Courage and good Conduct, I do, by these presents, constitute and appoint you to be, during pleasure, *Ensign in the Third Battalion of Quebec Militia*

REPOSANT confiance dans votre Loyauté, Courage, et bonne Conduite, Nous vous nommons par ces présentes *Enseigne dans le troisième Bataillon de Milice de Québec*

you are therefore carefully and diligently to discharge the duty of *Ensign* by exercising and well disciplining both the inferior Officers and Men of the said Militia. And I do hereby command them to obey you as their *Ensign*

durant Notre bon plaisir ; pour en cette qualité agir avec soin et diligence à remplir les devoirs de votre charge, en exerçant et bien disciplinant les Officiers inférieurs et les Miliciens, *de cette milice* lesquels sont ordonnés de vous obéir comme à leur *Ensigne*

And you are to observe and follow all such Orders and Directions, respecting His Majesty's Service, as you shall, from time to time, receive from me, or any other your Superior Officer, according to Law.

Et Nous vous enjoignons d'observer et de suivre les Ordres et Directions, que vous recevrez de tems à autre de Notre part, ou de vos Officiers Supérieurs, concernant le service de Sa Majesté, conformément à la Loi.

GIVEN under my Hand and Seal at Arms, at the Castle of Saint Lewis, at Quebec, the *seventeenth* day of *September* in the *fifty second* Year of His Majesty's Reign, and in the Year of Our Lord, one thousand *eight hundred and twelve*

DONNE' sous Notre Seing et Sceau, au Château Saint Louis, en la Ville de Québec, ce *dix septième* jour du mois de *Septembre* dans la *cinquante deuxième* Année du Règne de Sa Majesté, et dans l'Année de Notre Seigneur mil *huit cent douze*

George Prevost
 BY HIS EXCELLENCY'S COMMAND,

H. M. Baylard Secy

To
John Neilson Gentleman
Ensign. 3^d Bat. 2. Militia

-1812-

3